
From: Børge Godhavn <borge.godhavn@ntnu.no>  
Sent: Friday, November 26, 2021 8:59 AM 
To: Jarle Ebeling <jarle.ebeling@usit.uio.no>; Ernst Pedersen <ernst.pedersen@uib.no> 
Subject: RE: Brukerforum, BookitLab 

 
Som dere kjenner til benytter vi Planner til å fange opp og prioritere saker for neste sprint. Sakene 
legger vi inn fortløpende etter hvert som de kommer opp gjennom dialog med brukerne osv. Hittil 
har vi vært ganske alene om å komme opp med slike forslag, og vi har derfor tatt prioriteringene "på 

egen kjøl", og så har Ernst supplert eller protestert alt etter som 😊 Nå er vi allerede godt i gang med 
å spikre innholdet for Sprint 5, men det er ikke noe i veien for å avholde et slik brukerforumsmøte før 
jul for å orientere om/diskutere fremgangsmåten og snakke oss gjennom det som ligger i Planneren. I 
tillegg til meg selv er det i hovedsak Haagen, Bjørnar og Bård som det er naturlig å ta med. Jeg tenker 
at fire ganger i året er et naturlig intervall hvis vi skal fortsette med to sprinter pr år. Tidpunktene må 
tilpasses syklusene til prog4biz. Årshjulet kan se omtrent slik ut: 
 
Sprint release 1: januar 
Prioriteringsmøte 1 brukerforum: februar 
Prioriteringsmøte 2 brukerforum: mai/juni  
Sprint release 2: august 
Prioriteringsmøte 3 brukerforum: september/oktober 
Prioriteringsmøte 4 brukerforum: november/desember 
 
Vi bør kanskje også diskutere strukturen i møtene med p4b. Frem til nylig har vi hatt ukentlige møter 
som i all hovedsak har blitt brukt til tekniske detaljer rundt endringsønsker for kommende sprint. 
Ønsker vi å fortsette med dette opplegget. Jeg tror Amir ønsker å kjøre disse diskusjonene selv.   
 
Børge 

 


